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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline
2022-26 Raadsvergadering 12-07-2022 

12. Uitgangspuntennotitie 
2023

Naar aanleiding van een vraag van de 
fractie SGP met betrekking tot het 
indienen van zienswijzen inzake de 
provinciale Omgevingsvisie / 
Omgevingsverordening, zegt 
wethouder Koster toe dat de raad op 
korte termijn een raadsbrief hierover 
ontvangt en dat de raad de 
geïnformeerd wordt over de 
zienswijze die de gemeente gaat 
indienen.

Stand van zaken september: Raadsbrief 
is in het college van 12-7-2022 in het 
college behandeld en aangeboden aan 
het raadspresidium. Zienswijze komt 
6-9-2022 in het college. Een afschrift 
van de zienswijze wordt na 
behandeling in college aangeboden aan 
het raadspresidium. Het college stelt 
voor dat deze toezegging kan worden 
afgevoerd. 

30-09-2022

2022-25 Raadsvergadering 12-07-2022 
11. Vaststellen 
bestemmingsplan 
"Buitengebied Twenterand PH 
Lindrot 6a"

Wethouder Koster zegt toe te zullen 
bekijken of er op de achterliggende 
locatie Ommerweg nog mogelijkheden 
zijn om een slag te maken.

Stand van zaken september:  Het 
contact hierover met initiatiefnemer 
loopt nog. Wordt vervolgd.

31-12-2022

2022-24 Raadsvergadering 12-07-2022 
13.b. Motie vreemd (M72) 
“Stikstofaanpak-Eerlijk 
perspectief voor onze boeren”

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
in antwoord op de vraag van de fractie 
GBT inzake het onderwerp ‘megastal 
Almelo’ toe hierover een balletje te 
zullen opwerpen bij de burgemeester 
van Almelo. (‘Hoe zit dat nou – ook 
gezien de nieuwe stikstofmaatregelen 
en  wat betekent dat nou voor het 
betreffende bedrijf?’)

Stand van zaken september: deze 
toezegging wordt in september 
opgepakt.

31-12-2022
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2022-23 Raadsvergadering 12-07-2022 
13.b. Motie vreemd (M72) 
“Stikstofaanpak-Eerlijk 
perspectief voor onze boeren”

Wethouder Hof zegt t.a.v. de vraag 
van de CU toe de gegevens omtrent 
de biodiversiteit in de 
Engbertsdijksvenen door te geleiden 
naar de instanties die daarover gaan. 
Zodra de antwoorden binnen zijn 
zullen deze worden gedeeld met de 
raad.

Stand van zaken september: de 
gegevens omtrent biodiversiteit in de 
EDV zijn opgevraagd.

31-12-2022

2022-22 Raadsdebatten 29-06-2022 2. 
Vaststellen Bestemmingsplan 
Vriezenveen Woongebied en 
Bedrijven PH 
Bouwmeesterstraat 10

Wethouder Koster zegt toe te laten 
uitzoeken wat (juridisch) mogelijk is 
om in het bestemmingsplan op te 
nemen dat op de bovenste verdieping 
géén bed and breakfast is toegestaan

Stand van zaken september:  Dit is 
mogelijk. De wethouder acht het niet 
wenselijk om qua bed and breakfast op 
deze locatie af te wijken van de regels 
die standaard voor woningen gelden. 
Inmiddels ligt het vastgestelde 
bestemmingsplan ter inzage. In het 
bestemmingsplan is het aangenomen 
amendement verwerkt. Er is qua b&b 
niet afgeweken van de standaard-
regels. 

31-12-2022

2022-21 Raadsdebatten 24-05-2022 4. 
Beleidsregels eenmalige 
energietoeslag 2022 
Twenterand

Wethouder Van Abbema zegt toe de 
vraag van de heer S.M. Reusken 
(PvdA-GL) schriftelijk te zullen 
beantwoorden. De vraag luidde: “Daar 
waar mensen de toekenning krijgen, 
maar ook te maken hebben met 
schuldeisers, lopen zij dan het risico 
dat ze die € 800,00 (eenmalige 

Stand van zaken september:  Antwoord 
is op 27 mei 2022 naar de griffie 
verzonden. Het college stelt voor dat 
deze toezegging kan worden 
afgevoerd.

30-09-2022
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energietoeslag) ontvangen, en dan 
direct weer moeten inleveren?”

2022-20 Raadsdebatten 24-05-2022 4. 
Beleidsregels eenmalige 
energietoeslag 2022 
Twenterand

Wethouder Van Abbema zegt toe dat -  
mocht in de loop van het jaar blijken 
dat er budget overgehouden wordt – 
de raad daarover zeker geïnformeerd 
zal worden door het college (in het 
kader van de actieve informatieplicht).

Stand van zaken september: In Q3 
wordt de voorlopige balans opgemaakt. 
De raad wordt in Q4 geïnformeerd.

01-11-2022

2022-19 Raadsdebatten 24-05-2022 3. 
Inclusieve Arbeidsmarkt

Wethouder Van Abbema zegt toe de 
vragen die door de fractie PVV gesteld 
zijn schriftelijk te beantwoorden 
(rekening houdend met de AVG).

Stand van zaken september: Antwoord 
is op 13 juni naar de griffie verzonden. 
Het college stelt voor dat deze 
toezegging kan worden afgevoerd.

24-06-2022

2022-18 Raadsdebatten 24-05-2022 3. 
Inclusieve Arbeidsmarkt

Wethouder Van Abbema zegt toe het 
voorstel van de heer S.M. Reusken 
(PvdA-GL) rondom ‘jobcarving’ (d.w.z. 
functies opsplitsen in verschillende 
onderdelen waardoor het 
gemakkelijker is voor mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt om te 
participeren) mee te nemen richting 
de ambtelijke organisatie om te 
bezien of hier een participatie-
instrument van gemaakt kan worden.

Stand van zaken september: Antwoord 
is op 13 juni naar de griffie verzonden. 
Het college stelt voor dat deze 
toezegging kan worden afgevoerd.

24-06-2022

2022-17 Raadsdebatten 24-05-2022 2. 
Actualiseren ambitie gemeente 
Twenterand inzake dossier 
Kanaal Almelo-De Haandrik

Wethouder Koster zegt toe de vraag 
m.b.t. wat er allemaal gebeurt op het 
gebied van het sociaal domein in 
samenspraak met wethouder Paters te 

Stand van zaken september: college 
heeft de raad per brief geïnformeerd. 
Het college stelt voor dat deze 
toezegging kan worden afgevoerd.

01-07-2022
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zullen beantwoorden (zodat de raad 
zich een beeld kan vormen).

2022-16 Raadsdebatten 24-05-2022 1. 
Programmabegrotingen 
gemeenschappelijke 
regelingen 2023

Wethouder Koster zegt toe de vraag 
van de heer E.F. Veltmeijer (PVV) 
aangaande de Samen Twente (‘Wat 
draagt het rijk nu feitelijk bij?’) 
schriftelijk te beantwoorden.

Stand van zaken september: Antwoord 
is op 13 juni naar de griffie verzonden. 
Het college stelt voor dat deze 
toezegging kan worden afgevoerd.

24-06-2022

2022-15 Raadsvergadering 26-04-2022 
10.a. Motie vreemd (M54) GBT 
- Aanpassing 
duurzaamheidsbeleid

- Portefeuillehouder Koster zegt toe 
dat er een memo komt vanuit het 
college met daarin de uitwerking van 
hetgeen door wethouder Koster is 
verwoord.

Stand van zaken mei: Wordt aan 
gewerkt.  Stand van zaken september: 
Er is gewacht op nieuwe regels van 
provincie. De tekst wordt hierop 
aangepast en zsm verstuurd. Bij de 
actualisatie van de Omgevingsvisie 
wordt dit onderwerp verwerkt.

01-06-2022

2022-09 Raadsdebatten 08-02-2022 
16. Nieuwsbrief Stand van 
zaken sociaal domein najaar 
2021

Wethouder Van Abbema zegt toe de 
signalen die de heer Reusken heeft 
aangegeven - (o.a. de opmerking: ‘Ze 
kiekt mie nog nie met de koont an.’) - 
serieus te nemen en mee zal nemen 
de organisatie in.

Stand van zaken april: Tijdens de 
raadsinfo van 10 februari is dit 
besproken. Er is inmiddels een 
onderzoek gestart naar de integratie 
van de SW-medewerkers binnen de 
buitendienst. Dit zal binnenkort nader 
worden verwoord in een brief aan de 
raad, mede vanuit de portefeuille P&O. 
Stand van zaken mei: Het onderzoek 
loopt. Na het bekend worden van de 
resultaten zal de genoemde raadsbrief 
verschijnen.  Stand van zaken 
september: De uitkomsten van het 

30-09-2022
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onderzoek  kunnen in oktober gedeeld 
worden.

2022-08 Raadsdebatten 02-02-2022 
10. Uitwerking 2021-M15 
Onderzoek onderhoudsniveau 
groen binnen bebouwde kom

Portefeuillehouder Koster zegt toe te 
zullen bekijken of de raadsbrief 
voldoende antwoord geeft op de 
motie en als dit een aanvulling 
behoeft, deze te zullen nazenden 
Portefeuillehouder Koster zegt voorts 
toe te zullen kijken naar de nog 
openstaande vragen c.q. 
toezeggingen aangaande dit 
onderwerp en daar zo snel mogelijk 
de raad over te informeren

Stand van zaken april: Toezegging 
2021-23 is beantwoord en afgevoerd 
van de lijst met toezeggingen. De 
verduidelijking op motie 2021-M15 
wordt uiterlijk eind mei 2022 verwacht.  
Stand van zaken mei: Verwacht wordt 
dat de verduidelijking ambtelijk eind 
mei 2022 gereed is. Hierna wordt de 
verduidelijking z.s.m. naar de raad 
verzonden. Stand van zaken 
september: Gemeenteraad is middels 
raadsbrief geïnformeerd. Het college 
stelt voor dat deze toezegging kan 
worden afgevoerd.

01-06-2022

2022-06 Raadsdebatten 02-02-2022 8. 
Vaststellen bestemmingsplan 
en beeldkwaliteitsplan 
Zuidmaten-Oost, 2e 
herziening

Portefeuillehouder Koster zegt te 
zullen bekijken wat de mogelijkheden 
zijn van een andere ontsluiting van 
het bedrijf en zal vóór de 
raadsbehandeling op 15 februari a.s. 
dat aan de raad kenbaar maken.

Stand van zaken april:   Gesprekken 
over een andere ontsluiting (richting 
Vriezendijk ipv Schapendijk) van 
loonbedrijf Reimink zijn nog gaande. 
Stand van zaken mei: Op 11 mei is er 
ambtelijk een constructief gesprek met 
Reimink gevoerd over deze ontsluiting. 
Dat heeft nog niet tot een oplossing 
geleid, maar er zijn nog wel 
aanknopingspunten. Die worden nu 
nader bekeken. Er worden op korte 
termijn volgende stappen gezet. Stand 

01-04-2022
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van zaken september: Er is met het 
bedrijf meerdere malen over de kwestie 
gesproken, waarna het bedrijf formeel 
het college om een reactie/voorstel 
heeft gevraagd. Op 30 augustus jl. Is 
dit door het college besproken, waarna 
dezelfde dag een brief naar het bedrijf 
is gegaan waarin onder andere staat 
dat de gemeente onder voorwaarden 
kan instemmen met een andere 
ontsluiting. In de brief wordt het bedrijf 
verzocht uiterlijk 30 september 2022 te 
reageren. Mocht op de brief niet 
positief gereageerd worden, dan wordt 
ervan uitgegaan dat hierover geen 
overeenstemming bereikt kan worden 
en dat de beroepsprocedure wordt 
voortgezet.

2022-03 Raadsdebatten 01-02-2022 5. 
Beschikbaar stellen krediet 
voor ‘Projectkosten vervanging 
eSuite’

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe dit jaar een integrale ICT-notitie 
aan de raad toe te zenden.

Stand van zaken april: Wordt aan 
gewerkt. Deze ICT-notitie staat 
gepland voor Q2 van 2022. Stand van 
zaken september: Deze ICT-notitie 
vraagt meer tijd en staat gepland voor 
Q4 en dat valt binnen de termijn van de 
toezegging.

30-06-2022

2022-01 Raadsdebatten 01-02-2022 1. 
Plan van Aanpak Verkenning 

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe de punten die naar voren worden 
gebracht tijdens de bijeenkomst (voor 

Stand van zaken april: De vragen en 
punten van inwoners (uit de 
inwonersbijeenkomst van 14 februari 

01-06-2022
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energie opwek door wind 
zoekgebied ATT

alle inwoners in het zoekgebied) 
welke gehouden wordt op 14 februari 
2022 mee te zullen nemen in het 
onderzoek.

en daarna) zijn aan het 
onderzoeksbureau aangeleverd om 
meegenomen te worden in het 
onderzoek. Hiermee is aan de 
toezegging voldaan.  Stand van zaken 
september: Met de beantwoording op 
20 juni 2022 aan de griffie, is aan de 
toezegging voldaan. Het college stelt 
voor dat deze toezegging kan worden 
afgevoerd.

2021-42 Raadsvergadering 14-12-2021 
14. Vaststellen Omgevingsvisie 
Twenterand 1.0

Wethouder Koster zegt toe de 
tegenstrijdigheid in lid 2 t.o.v. lid 3 in 
de bomenverordening onder de loep 
te nemen.

Stand van zaken april: De raad wordt 
binnenkort geïnformeerd over de 
impact van deze motie en het vervolg.   
Stand van zaken mei: Het “aanpassen 
van de verordening” wordt 
meegenomen in het transitieplan van 
de Omgevingswet. Het zal deel gaan 
uitmaken van het Omgevingsplan. Van 
de zomer moet hiervan de planning 
gereed zijn.  Stand van zaken 
september:  De planning voor het 
bouwen van het Omgevingsplan is 
gereed. Daarin is opgenomen dat de 
bomenverordening, als onderdeel van 
het gebiedsplan Kernen en daarvan het 
onderdeel Openbare ruimte zal worden 
opgenomen in het Omgevingsplan in 

01-07-2022
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2024. Het college stelt voor dat deze 
toezegging kan worden afgevoerd.

2021-20 Raadsvergadering 06-07-2021 
16.c. Schriftelijke 1e termijnen 
/ algemene beschouwingen 
reactie college

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
met LTO in gesprek te gaan over het 
gebruik van glyfosaat.

Stand van zaken april: dit wordt 
meegenomen in het overleg tussen LTO 
en Twenterand. Het overleg vindt 
woensdag 11 mei plaats. Stand van 
zaken mei: op verzoek van LTO wordt 
dit overleg verzet naar het najaar 2022. 
Er wordt naar een nieuwe datum 
gezocht. Stand van zaken september: 
eind september vindt het gesprek 
tussen LTO en gemeente Twenterand 
plaats.

31-07-2022

2021-15 Raadsvergadering 06-07-2021 
3. Vragenhalfuurtje

Portefeuillehouder Koster zegt toe de 
raad schriftelijk te informeren t.a.v. 
het beleid om  vergunningsvrij te 
kunnen bouwen bij mantelzorg.

Stand van zaken april: De raad is 
geïnformeerd over dit onderwerp.   
Stand van zaken september: De 
beantwoording van toezegging 2021-
15 is 25/04/2022 naar de griffie 
gestuurd. Het college stelt voor dat 
deze toezegging kan worden 
afgevoerd.

31-12-2021

2021-14 Raadsvergadering 20-04-2021 
13. Aanpak formatieve 
knelpunten ambtelijke 
organisatie ten behoeve van 
realisatie van maatschappelijke 
opgaven en uitvoering van 
overwegend wettelijke taken.

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe dat de nieuwe gemeentesecretaris 
samen met het college de 
organisatieontwikkeling zal oppakken 
zoals vastgelegd in de 
houtkoolschets.

Stand van zaken april: De 
gemeentesecretaris zal, naar 
verwachting in juni, een 
infobijeenkomst organiseren om de 
(stand van zaken van de) 
organisatieontwikkeling toe te lichten. 
Stand van zaken september: Er wordt 

31-12-2021
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een infobijeenkomst gepland voor de 
raad in het 4e kwartaal 2022.

2021-13 Raadsdebatten 13-04-2021 7. 
Aanpak formatieve knelpunten 
ambtelijke organisatie ten 
behoeve van realisatie van 
maatschappelijke opgaven en 
uitvoering van overwegend 
wettelijke taken.

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe de informatiesite ‘Waar staat je 
gemeente’ te actualiseren.

Stand van zaken november: de stukken 
worden in het 2e kwartaal 2022 
aangeboden aan de raad. Stand van 
zaken september: komt eind 
september/ begin oktober 2022 in het 
college. Na akkoord college wordt 
rapport met resultaten Burgerpeiling 
definitief en wordt de raad 
geïnformeerd. Doorschuiven naar 01-
11-2022.

01-11-2022

2020-24 Raadsvergadering 10-11-2020 
3.1.a. Programmabegroting 
2021

Portefeuillehouder Koster zegt toe dat 
hij met de bibliotheek in gesprek gaat, 
waarbij hij de intentie van de motie 
“Dichter Nedersaksisch in Twenterand” 
zal voorleggen. Tevens zal bekeken 
worden wat de stand van zaken is 
m.b.t. de dorpsdichter en of deze 
cultuur weer in ere hersteld kan 
worden.

Stand van zaken april: De Boekenweek 
2022 is verplaatst naar 9 t/m 18 april. 
Het thema voor dit jaar is ‘de eerste 
liefde’. De Bibliotheek doet een oproep 
aan de inwoners van Twenterand om 
een gedicht in te sturen over hun eerste 
liefde. De binnengekomen gedichten, 
bij voorkeur in de streektaal, worden 
dan in de bibliotheekvestigingen 
opgehangen in een gedichtenboom. 
Ter ondersteuning bij het maken van 
de gedichten wordt een workshop 
aangeboden over het schrijven van een 
gedicht in de streektaal. Uit de 
ingezonden gedichten wordt dan 
gekeken of er een dorpsdichter 

01-04-2022
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aangewezen kan worden. Bij voldoende 
ingezonden gedichten wordt ook 
bekeken of deze in bundelvorm 
gedrukt kunnen worden. Stand van 
zaken mei: Op dit moment worden alle 
inzendingen / gedichten van alle 
bibliotheek-vestigingen verzameld en 
gelezen. Daarna wordt bekeken of er 
een dichttalent tussen zit die gevraagd 
kan worden om regelmatig een gedicht 
in de streektaal aan te leveren. Stand 
van zaken september: Alle ingezonden 
gedichten zijn bekeken. Naar oordeel 
van de bibliotheek zit hier geen 
dichttalent tussen die gevraagd kan 
worden om de dichter van Twenterand 
te worden. Een kleine werkgroep vanuit 
de bibliotheek met taaldeskundigen en 
dichters heeft de gedichten 
beoordeeld. De bibliotheek gaat nader 
bekijken hoe nu verder en met wie 
hierin samenwerking gezocht kan 
worden.  Het college stelt voor dat deze 
toezegging wordt afgevoerd.

2020-16 Raadsdebatten 02-09-2020 5. 
Centrumontwikkeling 
Vriezenveen en Vroomshoop

Portefeuillehouder Paters zegt toe een 
raadsinfo te organiseren over de 
centrumontwikkeling Vroomshoop.

Stand van zaken april: De stand van 
zaken is onveranderd. We zijn in 
gesprek met de HMO en de eigenaar 
van de Linderflier en zetten in op Q2 

01-04-2022
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2022. Stand van zaken mei: We zijn 
nog steeds in gesprek met HMO. Stand 
van zaken september: De stand van 
zaken is onveranderd. We zijn in 
gesprek met de HMO.

2019-43 Raadsvergadering 12-11-2019 
3. Programmabegroting 2020

Portefeuillehouder Paters zegt toe dat 
het college zich gaat beraden over een 
eventuele verandering van beleid 
inzake bijv. de reserves voor 
vervanging van kunstgrasvelden.

Stand van zaken april: in afwachting 
van de uitkomsten van het project 
Twenterand Financieel Duurzaam 
Gezond, is de verordening nog niet in 
het college behandeld. Zodra de 
uitkomsten van het project bekend zijn, 
wordt bekeken of de financiële 
consequenties van de gewijzigde 
verordening passen binnen deze 
uitkomsten. Stand van zaken mei: naar 
verwachting wordt de nieuwe financiële 
verordening in september aan uw raad 
aangeboden. Stand van zaken 
september: Op 27 september wordt de 
verordening behandeld in het college 
en daarna aan de raad aangeboden ter 
behandeling.

31-12-2022


